
 

Referat fra 

Årsmøte i Ulset Hyttegrend  

6. april 2023 kl. 16:00-16:50 

 

Årsmøtet ble avholdt på Låvin, Brennabu. 

Styrets leder, Morten Aas, innledet med å ønske alle velkommen, og takket for fremmøtet. 

Hyttelisten ble sirkulert. De fremmøtte markerte på hyttelisten som dokumentasjon på hvem 

som deltok på årsmøtet. Representanter fra 29 hytter deltok. Det var 42 personer til stede.  

1. Godkjenning av innkalling 

Innkallingen ble godkjent. 

 

2. Valg av ordstyrer 

Morten Aas ble valgt som ordstyrer.  

3. Valg av to personer til å skrive under referatet 

Anne-Carine Lønstad og Bård Bømark ble valgt til å skrive under referatet.  

4. Årsberetning 2022 

Morten Aas gikk gjennom Styrets årsberetning som var sendt ut 24.3.2022. Det var ingen 

kommentarer til beretningen, som ble godkjent. 

5. Regnskap 2022 
Per Ødegaard gikk gjennom revidert regnskap for 2022. Regnskapet ble godkjent.  
 
6. Budsjett 2023 
Kjell M. Hauger presenterte budsjett for 2023. Inntekter består av veiavgift, brøyteavgift og 
velavgift. Brøyteavgift og kontingent til vegstyret indeksreguleres pr. oktober hvert år. 
Oppgjøret for brøyting og strøing utbetales i april/mai. 
 
Budsjettet ble godkjent. 
 
7. Valg 

Valgkomiteen har bestått av Terje Trætteberg og Cato Sandberg. Valgkomiteens 

innstilling: 

Styre:  

Morten Aas ikke på valg – 1 år igjen  

Åse Brødholt ikke på valg – 1 år igjen  

Kjell M Hauger på valg – villig til 2 nye år  

Stig Wettre Johnsen på valg – villig til 2 nye år  

Valgkomite: Terje Trætteberg ikke på valg – 1 år igjen  

Cato Sandberg på valg – villig til 2 nye år  

Revisor: Per Ødegård på valg – villig til 1 år 

Valgkomiteens innstilling ble enstemming godkjent. 

8. Innkomne saker 

Det var ikke meldt inn saker. 

 



9. Eventuelt 

I forbindelse med gjennomgang av årsberetningen ble følgende saker også belyst: 

Aking: Ulsetvegen bør ikke benyttes til aking. Det kan oppstå farlige forhold i og med at 

man ofte trenger fart for å komme opp med bil.  

Løypebidrag: Styret gjentok oppfordringen til medlemmene om å betale årlig til  

Vasetløypene for å bidra til at løypene kan kjøres regelmessig. 

Utbedring av Ulsetvegen: Vegstyret, utbygger Strømmen og Ulset Hyttegrend er i dialog 

om å flate ut de to skarpe svingene. Dette må gjøres sent på høsten fordi veien da må 

stenges noen dager. Før dette kan skje, må det foreligge en pris på prosjektet, samt 

enighet om fordeling av kostnadene. Styret mener det er grunneierne som først og fremst 

bør stå for dette. Ulset Hyttegend står for driften.  

Strømmen og Haugerud har tilbudt seg å utføre selve jobben, mot at de ikke skal behøve 

å betale engangsbidrag pr. ny hytte. Saken utredes nærmere etter påske. 

Gjengroing: Det er viktig å holde vegetasjonen nede, både med tanke på utsikt for seg 

selv og andre, og for å lette tilgjengelighet for brøyting 

Lysforurensnig: Styret oppfordret til reduksjon av utebelysning – også når man er på hytta.  

Avfall: Styret har ikke funnet noen løsning på dette. Med andre ord: det er opp til den 

enkelte å bli kvitt kvist og annet avfall.  

Strømpriser: Styret har fått et innspill vedr. strømpriser. Styret henviste til Vestre Slidre 

Hytteforenings hjemmesider. Denne foreningen arbeider med politiske saker i større grad 

enn de enkelte hytteforeningene. 

 

 

Ulset 6. april 2023 

 

           

Anne-Carine Lønstad    Bård Bømark     

 


